
FAU-møte - skoleåret 2022/2023
Tid: 16.feb 2023 Kl.17:30-20:00
Sted: Personalrommet Skjold skole

Til stede:
Rektor Reidun M. Fedje og avdelingsleder Karianne Lyngtun
1a FAU Andreas Sælen og klassekontakt Stian
1b FAU Elena (Vara) og klassekontakt Helge
2a FAU Sindre Fjeldstad Bjørke og klassekontakt Ini
2b FAU Karl Trygve Druckrey-Fiskaaen (kom etter første punkt: Informasjon fra rektor)
3a FAU Annelin Skjei og klassekontakt Tina
3b FAU Vilde Ø. Gustavsen (referent) og klassekontakt: Lisbeth
4a FAU Ingrid Merete Hjelle (Leder) og klassekontakt Sofie
4b FAU Jens Petter Jæger, Elena (vara) og klassekontakt Ragna
5a FAU Tariq Alhadi
5b Klassekontakt 5b: Maren
6a FAU Marianne H. Myhren og klassekontakt Stian (vara)
6b FAU Rune Blankholm
7a FAU Tina Todnem og klassekontakt Ingrid
7b FAU Ove Hanstvedt

Agenda:
Sak 40-22/23 Rektor har ordet:

● Valg av FAU representanter: Fra høst 2023/2024 vil valg av FAU
representanter for kommende sesong bli gjennomført på foreldremøtene
i feb/mars. I år kom beskjeden litt sent, så det er noen av klassene som
allerede har gjennomført foreldremøte uten valg av ny repr.
Avtroppende FAU representanter må ta dette i egne klasser, ny
representant bør være klar til møte i juni

● Møtereferat skal nå sendes ut på Vigilo
● Samarbeid om felles saker mellom skolen og FAU.

Begge parter stiller seg positivt til dette og det bør utvikles premisser for
samarbeidet. Tidligere har det vært samarbeid om f.eks. Skidag på Skjold.
Dette falt bort grunnet ny politikk på foreldrebetaling, men skolen har
skidag. P.g.a korona er den en stund siden sist.
Innspill: Kan FAU bidra med skikort til 7.trinn?
Mellomtrinnet er på tur på Kvamskogen, mens 7.trinn dra i skibakken.
Vedtak om tilskudd til skikort tas opp på neste FAU møte.

● Skjermbruk skole/SFO
Innspill om for mye skjermbruk både på SFO og på skolen. Slike innspill
kommer ofte og skolen svarer på henvendelsene via foreldremøte eller
direkte. For avdelingsleder er det like mange ulike meninger som det er
mennesker. Avdelingsleder og rektor har samlet inn data om bruken i de
ulike klassene og på SFO, samt begrunnelsen fra pedagogene både på



skolen og SFO. De bruker skjerm blant annet for: lydbok, lytt til språket
mens teksten og bilder kommer på skjerm, nyheter, inngang til et tema,
informasjon om et tema og lignende. Det er ikke slik at skjermen står og
ruller og går i bakgrunnen. Det ligger alltid en faglig vurdering til bruk av
skjerm.
Innspill fra foreldre: vanskelig å kontrollere barnets totale skjermtid når
det ser mye skjerm på skolen/ SFO. I tillegg oppleves det at de har sett
serier og filmer på SFO som foreldre ville sett hjemme sammen med
barnet. Svar fra avdelingsleder; vi skal være bevisst og følge opp. Flott
med spesifikk og konkrete eksempler, slik at rektor kan ta det opp.

● Informasjon elevundersøkelsen og foreldreundersøkelsen:

Elevundersøkelsen: Svarprosenten på elevundersøkelsen er 100%. Tall for
7.trinn blir presentert. Gjennomgang av undersøkelsene.
Foreldreundersøkelsen: Svarprosenten på foreldreundersøkelsen er 37%.
Det er ikke god nok svarprosent til å hente ut informasjon. Av
personvernhensyn er lave svar «prikket», slik at man ikke kan se. Det
gjelder bl.a. mobbetall. Skolen følger opp for å finne tall, med andre
undersøkelser. Gjennomgang av undersøkelsen. Det er kun «foreldre 1»
som får SMS og invitasjon, så foreldre bør følge opp at en av de svarer.

Det er UDIR som administrerer undersøkelsen.

Kvalitetsoppfølgingsmøtet er et møte alle skolene skal ha. Møtet ledes av
rektor, etter et fast opplegg bestemt av etat for skole. Avdelingslederne i
skole og SFO, foreldrerepresentanter, elevrådsrepresentanter, FAU-leder
og nestleder deltar (25. april). FAU og elevråd er med i første del av
møtet.

FAU og elevrådet inviteres hver for seg til et eget møte med etat for skole,
der de informeres om selve kvalitetsoppfølgingsmøtet. FAU blir der bedt
om å uttale seg om noen punkter ut fra elev- og skoleundersøkelsen, og
noe om skolens tiltak i vår utviklingsplan for de neste årene.

Kvalitetsoppfølgingsmøtet forberedes ved at FAU (eller en gruppe i FAU)
ser på hva som er bra og hvorfor og hva som kan bli bedre og hvordan, ut
fra elev- og foreldreundersøkelsen, samt litt om skolens prioriterte
utviklingsområde. Det er ønskelig at FAU har et innlegg på 10 min. i
kvalitetsoppfølgingsmøtet og elevrådet har et innlegg, som de forbereder
i elevrådet.
Den nye utviklingsplanen for skolene i Bergen kommune heter:
Sammen for kvalitet- læring og medvirkning og den gjelder for de
kommende fire årene.

● Informasjon om bøker til biblioteket: Skolen får bøker fra mange hold,
biblioteket har et godt utvalg, men er åpen for å få inn nye. Men noen
ganger er fillete bøker spennende og noe barna liker.



Sak 41-22/23 Godkjenning av innkalling og dagsorden- godkjent

Sak 42-22/23 Godkjenning av Møtereferat FAU 230112.docx - godkjent

Sak 43-22/23 Godkjenne og signere vedtekter- godkjent og signert

Sak 44-22/23 Status økonomi v/kasserer: intet nytt

Sak 45-22/23 Kort referat fra møte samarbeidsutvalget og kvalitetsoppfølging

Bergen kommune v/leder

● Styreleder informerer om saker som ble tatt opp:
Hærverk og tiltak: Sykkel, SoMe: aldergrenser og inkludering
Trivelsleder: en elev har ansvar for at alle får være med. Kanskje dette blir
innført på Skjold Skole?
Skoleruten: ingen endring
Fokus på medvirkning- skolen jobber med dette
FAU tok opp trafikk med av og påstigning ved skolen- oppfordret elever til
å snakke med foreldre om stop på busstoppet eller parkering ved kirken.
Referat fra felles FAUmøte:
Møtereferat fra FAU sendes ut på Vigilo.
Mange ulike FAU aktiviteter blant de ulike FAU.
Formøte med rektor; få opp svarprosenten på foreldreundersøkelsen.

Sak 46-22/23 Samarbeid klassekontakter:
● Innslag: de er ulike aktivitetsnivå i de ulike klassene, det er ønskelig å dele

erfaring. FAU har en aktivitetsgruppe, kan dette gjøres i samarbeid med
klassekontaktene. Erfaring fra Rådalslien Ungdomsskole: opplevelse var at
man var i et større felleskap og fungerte godt. Gjerne møtes to ganger i
året. Fint at klassekontakter kom sammen på tvers av klassene.

● Deling av erfaring.
Vi trenger definisjon på hva vervet som klassekontakt er og er oversikt
over hva som forventes.
Opplesing fra foreldreutvalgets liste for hva en klassekontaktene. Påse at
det er kommunikasjon og forventningsavklaring fra forrige klassekontakt
til neste.

Konklusjon: Bruke FBs foreldre skjold skole og legge ut informasjon der.
Og FAU inviterer klassekontakter til Kick Off på høstens møte og det er
frivillig.

Sak 47-22/23 Kvalitetsoppfølging

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-gru

nnskole-alle-resultater-tema/

● Innspill: FAU-leder trenger tilbakemelding for å komme med uttalelse
til kvalitetsoppfølging. FAU har møte 20.april og setter det opp som
sak. Klassekontaktene må komme på møte eller komme med skriftlig

https://docs.google.com/document/u/1/d/1uS42u3FcujeUZksubFLDG_Pylmfc0uUe/edit
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-grunnskole-alle-resultater-tema/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-grunnskole-alle-resultater-tema/


tilbakemelding. FAU representantene sender ut undersøkelse til sine
klassekontakter og klassekontaktene kommer med uttalelse som
sendes tilbake til FAU leder. Klassekontaktene velger ut 4 spørsmål fra
både foreldre- og elevundersøkelsen og sender tiltak på hvorfor
punktet er bra og hva som kan forbedres. To gode og to dårlige
punkter.

● Diskusjon rundt SFO.

Sak 48-22/23 Arbeide i arbeidsgruppene

● Prioriteringer
● Fordeling av arbeidsoppgaver
● 17.mai
● Klassekontakter er nå fritatt fra deltakelse på møte (bortsett fra

17.mai komiteen). Noe må gå og noen blir igjen for videre diskusjon.

Sak 49 -22/23 Eventuelt

Innspill som taes opp og forslag til vedtak på neste FAUmøte
● Skidag- ønske fra skolen om FAU kan sponse med 7500 kr for skikort til

7.klasse. 4.-6. klasse går på langrenn, 7.klasse står på alpint.
● Innspill: gi 1000 kr pr. klasse til pizzakveld
● Kvalitetsoppfølging: uttalelse fra FAU
● Lage mal på infoskriv til FB på hva en klassekontakt er og kan være.
● Trivselsleder

Neste møte er torsdag 20.april kl.18:00-20:00.


